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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 28 februarie 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni sunt prezenţi 32, fiind absenţi motivat domnii consilieri judeţeni Bulf 
Cornel Cătălin, Miuţescu Gheorghe Adrian și Postelnicescu Marius Dorel, deci 
şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dl Stoicea Alin, director Direcția Tehnică, dl Șovar 
Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări și Guvernanță Corporativă, dna 
Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, 
dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș, dna 
Minca Ana Maria, şef Serviciu Asistenţă Medicală – Direcția Asistență Medicală și 
Protecție Socială, dna Molfea Adriana, manager interimar Spitalul Judeţean de 
Urgenţă Piteşti, dl Macovei Adrian, director Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Negoşanu Araxy, manager interimar Centrul 
Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin Cristinel, director Serviciul Public 
Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Badea Viorel-Marian, director Direcția 
Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș, dl Popescu Cornel, manager al  
Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian manager Biblioteca Judeţeană 
Argeş, dna Anci Ionescu, consilier Preşedinte, dna Dinu Mariana, Administrator 
Public Consiliul Judetean Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi a anunţat că nu va participa la vot şi se va 
abţine ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 
 
Dl consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 39; 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, este ora 15.00. Ședința ordinară 
de astăzi, suntem în cvorum, avem 26 de proiecte așa după cum cunoașteți, amplu 
dezbătute în comisiile de specialitate. Dacă sunt obiecții la ordinea de zi? 

Dl consilier județean Nae Eugen - Vă salut domnule Președinte, stimați colegi, 
avem și noi doi colegi întârziați, sunt pe autostradă, dl Miuțescu și dl Postelnicescu. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Stimate coleg, este ora 15.00, suntem în 
cvorum, ședința a fost anunțată la ora 15.00, îi așteptăm cu drag. Vă mulțumim. 
Dacă nu sunt obiecții, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se 
abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

                                                        - I  - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 31 ianuarie 2019. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- II – 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 5 februarie 2019 - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
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                                              - III - 

 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 11 februarie 2019. - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate 

 
-   IV - 

 
Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate şi 
finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Argeş, pentru anul 2019. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 

   Văzând derularea și modalitățile abordate în comisiile de specialitate, 
comisia K5 la acest punct a formulat un amendament în sensul că se modifică 
anexa proiectului de hotărâre în sensul ca la punctul 22 complexul de servicii 
pentru persoane cu dizabilități Vulturești, suma va fi de 600.000 de lei.  
Obiecții? Întrebări în plen? Dacă nu, cu acest amendament vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu.  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 33. 
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-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Unității de Asistență Medico-Socială Călinești.     - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 34. 
 

                                                -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și statului de funcții ale Unității de Asistență Medico-
Socială Șuici. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 35. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Unității de Asistență Medico-Socială Domnești.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 36. 
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                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Unității de Asistență Medico-Socială Deduleşti.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 37. 
 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Unității de Asistență 
Medico-Socială Deduleşti. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 38. 
 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului Orășenesc „Regele Carol I” Costești.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere ( domnul consilier județean 
Enache Valentin Viorel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 39. 
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-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcţii ale Spitalului de Psihiatrie ”Sf. 
Maria” Vedea.  -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 40. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Spitalului de Psihiatrie 
"Sfânta Maria" Vedea.  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 41. 
 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cotizației pentru Adunarea Regiunilor Europene, pe anul 2019.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
      

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.42. 
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-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Comisia de Orientare 
Școlară și Profesională și în Comisia de Contestații din cadrul Centrului Judeţean de 
Resurse şi Asistenţă Educaţională Argeş. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
 Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 43. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea și acordarea indemnizației de ședință pentru membrii Comisiei de 
Orientare Școlară și Profesională și membrii Comisiei de Contestații din cadrul 
Centrului Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Argeş.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

      
 Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 44. 
 
 
    Mulțumesc că am votat în unanimitate și acest punct, deși în comisii au 
existat argumente sau puncte de vedere care solicitau la nivelul respectiv in data 
respectivă inițiative din partea liberalilor, acțiuni social democrate si din partea 
social democraților, acțiuni liberale. Vă mulțumesc, că iată am găsit o înțelegere 
astăzi. 
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                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea calendarului principalelor activităţi şi manifestări cultural-artistice, 
ştiinţifice şi sportive pe anul 2019, ce vor fi organizate şi sprijinite de Consiliul 
Judeţean Argeş şi instituţiile subordonate, precum şi a nomenclatorului de materiale 
ce vor susţine aceste activităţi.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 

 Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 45. 
 
 

-  XVII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat şi a cofinanţării actualizate, pentru obiectivul 
de investiţii ,,Modernizare DJ702 A Ciupa – Rătești, km 33+030 – 35+696”.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 46. 
 
 
 

                                                        -  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea valorii actualizate pentru restul de executat la obiectivul de investiții 
”Modernizare drum județean DJ 725 Stoenești – Dragoslavele, km 3+313-6+626, 
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L=3,313km, comunele Stoenești și Dragoslavele, județul Argeș”.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 La acest punct, înainte de a-l supune la vot, comisia K1 a formulat un 
amendament în sensul că se înlocuiește anexa proiectului de hotărâre referitor la 
aplicarea scutirii de la plata contribuțiilor pentru salariul minim în construcții 
având în vedere că nu a fost modificată O.U.G nr.114/2018.  
Întrebări? Obiecții? Dacă nu, cu acest amendament, vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? Este cineva impotrivă?  Nu. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 47. 
 

 
                                                        -  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Argeș a imobilului apartament-garsonieră aflat în domeniul public al județului Argeș    
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 48. 
 

                                                        -  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Spitalului de Recuperare Brădet a unor imobile aflate în domeniul 
public al județului Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 49. 
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                                                        -  XXI - 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al județului Argeș.   
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 50. 
 
 

                                                        -  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unor imobile aflate în domeniul privat al Județului Argeș.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 51. 
 

                                                        -  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului Tehnic de Execuție, a Devizului general și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul „CONSTRUIRE CORP DE CLĂDIRE NOU 
LA SPITALUL JUDEȚEAN DE URGENȚĂ PITEȘTI”.  - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 
Felicitari doamna director Molfea. Întrebări? Obiecții? 

Dl consilier județean Tudor Mihail  - Rămăsese o întrebare fără răspuns de la 
comisii, suprafața utilă sau suprafața construită a noii construcții, pentru că nu 
reieșea din informare. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – La ce vă folosește domnule consilier? 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Ca idee. Eu nu critic, eu am și propus de 
vreo 3 ani, am vorbit despre acest Spital de Urgență. Dar, din curiozitate, facem 
o extindere a Spitalului Județean în suprafață construită sau utilă de 1000 de 
metri sau 7000 de metri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier vă spun că nu vom 
pierde niciun pat pe structura aprobată de Ministerul Sănătății și Casa de 
Asigurări de Sănătate. Este o extindere model care va fi preluată și de alte 
județe. Vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Este cineva împotriva? Nu. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 52. 
 

                                                        -  XXIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului ”Implementarea unor măsuri și instrumente destinate 
îmbunătățirii proceselor administrative în cadrul Consiliului Județean Argeș” și a 
cheltuielilor legate de proiect.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 53. 
 

                                                        -  XXV - 
 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii consiliului județean nr. 308/17.12.2018 privind 
constituirea Comisiei speciale de analiză a activității Direcției Generale pentru 
Evidența Persoanelor Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr. 54. 
 

    Înainte de Diverse aș dori să vă felicit pentru că astăzi a fost o zi de excepție 
sesizată evident și de colegii din aparatul tehnic pentru că este  una din rarele 
ședințe cu un asemenea număr de proiecte și nu au existat comentarii în plen. 

 
 

                                                        -  XXVI - 
 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Diverse  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 La Diverse dacă mai sunt întrebări? Nu. 
 Vă dorim o primăvară frumoasă, gânduri bune. 

                      

       Ședința s-a încheiat la ora 15.15. 
 

 
P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Dima Eduard Ștefan ______________ 
                               Iacşa  Aurel  ____________________  
                               Jinga Valerian___________________                                 


